

# Møtereferat

**Møte:** AU Nord

**Tid/Sted:** 31. okt kl 12.00 – 1x.00 – Thon Hotel Polar, Tromsø

**Til stede:** Bjørn Arne Skoglund, Sverre Hågbo, Bente Børsheim, Håvard Knygh, Sunniva Skogan, Jon Bjørnar Eide, Merethe Sund, Christer Skreslett og Magne Trondmo

**Forfall:** Ola Johansen og Sissel H. Johansen

**Kopi til:** Varamedlemmer AU, Tor Olav Brandtzæg

**Referent:** Magne Trondmo

Malvik 08.11.2022

Sak nr.	Emne	Ansvar
1	<b>Referat fra forrige møte</b>	
	Inge kommentarer	
2	<b>Presentasjonsrunde</b>	
	I og med at nyutnevnt ungdomsrepresentant, Jon Bjørnar Eide, var på sitt første AU-møte, ble det kjørt en presentasjonsrunde.	
	I tillegg gikk AU raskt gjennom organisering av medlemsorganisasjonen og hvilken rolle / hvilke oppgaver AU og RU har.	
3	<b>Orientering fra styret</b>	
	Merethe orienterte	
	<ul style="list-style-type: none"><li>Gikk gjennom hovedpunkter knyttet til resultater for 2. tertial</li><li>Langtidsutsikter kjøtt og egg</li><li>Fastsetting av PGE</li></ul>	
	<u>Spørsmål/kommentarer:</u>	
	<ul style="list-style-type: none"><li>Får vi dekket noe av kostnadene knyttet til dataangrepet?</li></ul>	
4	<b>Orientering fra tilførsel/rådgivning/livdyr</b>	
	<u>Christer orienterte:</u>	
	<ul style="list-style-type: none"><li>Travel sesong</li><li>Rådgiverne på småfe har hjulpet Midt-Norge en del i høst</li><li>Mange nye arbeidere i sesong – utfordrende</li><li>En del feil på skinn og noen klager på retur/nisje<ul style="list-style-type: none"><li>Dette må det nå tas ordentlig tak i fram mot neste sesong</li><li>Det må også sies at det er en del produsenter som ikke har full kontroll på dette med retur og nisje.</li></ul></li><li>Planlegger ny skjærelinje for storfe i Målselv – etter mal fra Bjerka.</li><li>«Min side» - vært en del utfordringer – men det er i rute nå.</li><li>Vareutlevering Karasjok er «i sving» nå. Vil bli sendt info til eierne.</li><li>Det går veldig bra med den nyansatte storferådgiveren.</li><li>Ligger bak i f.t. i fjor mht. lammesesongen</li></ul>	
	<u>Spørsmål/kommentarer:</u>	
	<ul style="list-style-type: none"><li>Burde det vært «leid inn» en person (eller dedikert en person) som får i ansvar å følge opp avvik/klagesaker i sesong?<ul style="list-style-type: none"><li>Det bør i hvert fall være noen spesifikt dedikerte personer som skal følge opp dette.</li></ul></li></ul>	

- Det virker som det har vært en negativ utvikling på Målselv mht. utfordringer i sesong og oppfølgingen av avvik/klagesaker.
- Hva er status mht. oppgradering av vaskehall på Bjerka?

---

## 5 Orientering fra Fagutvalg/ansvarskretser/NN landbruksråd

Sverre (storfe)

- Pris på kalv

Sunniva (småfe)

- Dyrevelferd
- Sesongen
- Innspill til jordbruksforhandlingene

Bjørn-Arne (NN landbruksråd)

- Lovt 17 mill kr år i 3 år (jordbr. forhandlingene) – har etterlyst retningslinjer for bruk av disse midlene. Er satt ned ei arbeidsgruppe. NN landbruksråd har gitt innspill her – og mener det å bruke midler på å styrke bondens kompetanse som bedriftsleder kan være fornuftig (og også implementere dette i større grad på landbruksskolene).
- FoU-arbeid – ulike grupper

---

## 6 Dyrevelferd

Hvordan skal vi ta videre det som ble vedtatt i årsmøtet ang. dyrevelferd, jfr Teamsmøtet med styreleder og møtet med kretsutvalgene?

- En av formuleringene i styrevedtaket er følgende: *Hvordan involvere og engasjere eierne i diskusjonen rundt dyrevelferd?*
- Dette betyr at vi må finne arenaer/metoder for å ta dette ned på eiernivå/kretsnivå
- RU må utfordres på hvordan vi kan gjøre dette
- AU må så ta med seg det som kommer fram gjennom gruppearbeidet – og jobbe videre med saken.

Nærmere planlegging av dyrevelferdsseansen på morgensdagens RU-møte

- Sverre innleder
- Før gruppearbeidet kjører vi et av spørsmålene gjennom opplegget med «ordsky».
  - Hva kan jeg gjøre for å bedre dyrevelferden på min gård?
- Gruppene tar med seg dette spørsmålet inn i gruppearbeidet
- I tillegg får de følgende spørsmål/opp-gave:
  - Hvordan involvere og engasjere eierne i diskusjonen rundt dyrevelferd?

---

## 7 Gjennomgang av saksliste/opplegg for RU-møtet

AU gikk gjennom sakslista/opplegget for RU-møtet

---

## 8 Evt. innkomne saker fra kretsene

Ingen innkomne saker

---

## 9 Oppfølgingssaker

Gilde Nord-Norsk

- Bjørn-Arne orienterte om den dialogen han har hatt med adm. rundt dette i høst
- Har fått lovnad på at det nå skal «ansettes» en person som skal ta hånd om dette. Uvisst hvor vedkommende skal ha kontorsted.
- Det er fortsatt mye rundt dette som framstår lite tillitsvekkende.
- Det kan virke som om ikke adm. har fulgt opp vedtaket fra styret.
- Hvordan skal AU Nord evt. greie å ta dette videre?

---

10 **Selvevaluering AU Nord**

Saken utsettes til et senere AU-møte – der hele AU deltar.

---

11 **Eventuelt**

Ingen saker på eventuelt

Neste møte: Tirsdag 15. november kl 11.00 (Teams)